
 
 

Protokół z posiedzenia  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta  

w dniu 4 grudnia 2024 roku o godz. 07:00 w Sali Sesyjnej 

 

 
Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Zastępczyni Burmistrza Miasta Wisła 

Katarzyna Czyż-Kaźmierczak, Skarbnik Miasta Łukasz Małysz 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Budżet Miasta na 2025 rok. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca komisji Barbara Kędzior przywitała wszystkich obecnych i poprosiła o 

przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie „za”. 

 

Ad 2. 

Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz przedstawił projekt budżetu miasta na 2025 rok, a 

następnie poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię na temat 

projektu budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF). Zaznaczył jednak, że opinia zawiera 

drobne uwagi, które będą wymagały korekty. Wskazał, że w przyszłym roku planowana jest nadwyżka 

budżetowa, a nie deficyt, co jest wynikiem konieczności zaplanowania budżetu w sposób umożliwiający 

spłatę zobowiązań finansowych. Skarbnik poinformował, że tegoroczny budżet prawdopodobnie 

zakończy się mniejszym deficytem, niż zakładano. Następnie skarbnik miasta przedstawił dochody 

budżetowe na rok 2025, które oszacowano na 122 152 000,00 zł, z czego dochody bieżące wynoszą 87 

127 757,13 zł, a majątkowe 35 024 242,87 zł. Wydatki zaplanowano na poziomie 119 436 287,00 zł, w 

tym bieżące na 82 062 687,68 zł i majątkowe na 37 373 599,32 zł. Nadwyżka budżetowa w wysokości 

2 715 713,00 zł zostanie przeznaczona na spłatę pożyczek i wykup papierów wartościowych. Omówiono 

również kwestie związane z kosztami gospodarowania odpadami w nadchodzącym 2025 roku, 

podkreślając możliwość informowania mieszkańców o kosztach ponoszonych przez gminę. Następnie 

Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn poinformował, że na najbliższej sesji rady miasta zostanie 

przedstawiony projekt uchwały dotyczącej ryczałtów za śmieci. Radny Roman Cieślar zwrócił uwagę 

na niedoszacowanie wpływów z podatków, a skarbnik omówił zmiany w prawie budowlanym, które 

mogą wpłynąć na sytuację podatkową miasta. W dalszej części spotkania projekt budżetu został 

przeanalizowany w kontekście działalności poszczególnych referatów. Wskazano, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa zauważyła brak opisu przedsięwzięcia związanego z projektem Interreg, co zostanie 

poprawione w ramach autopoprawki. Największą planowaną inwestycją w 2025 roku będzie Beskidzkie 

Centrum Narciarstwa, którego koszt wyniesie niespełna 19 mln zł. Radny Andrzej Szalbót poruszył 

temat odpłatności za parkingi, a także przeanalizowano dotację celową dla WSS. Sekretarz Miasta 

poinformował, że w wyniku przetargu na dostawy energii elektrycznej uzyskano znacznie 

korzystniejsze ceny niż w latach ubiegłych.  Radny Roman Cieślar zapytał czy zostały zaplanowane 

środki finansowe na plac postojowy w Jaworniku, na co skarbnik udzielił szczegółowej odpowiedzi. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia projektu budżetu miasta na 2025 rok: jednogłośnie „za”. 



 
 

Ad 3. 

W sprawach bieżących komisja ustaliła następujący plan pracy komisji na 2025 rok: 

Miesiąc Temat 

Styczeń 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Inwestycje w bezpieczeństwo mieszkańców 

3. Informacja na temat istniejących obiektów mostowych na terenie miasta 

(stan techniczny, ilość obiektów, ewentualne koszty) 

4. Sprawy bieżące 

 

Luty 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza kosztów oświetlenia, ogrzewania, wywóz nieczystości w 

jednostkach samorządu wiślańskiego za 2024 rok 

3. Sprawy bieżące 

 

Marzec 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza podmiotów gospodarczych prowadzących działalność gospodarczą 

na terenie Miasta Wisła (ich ilość oraz skala porównawcza na przestrzeni 3 

lat – wzrost czy spadek i wpływy do budżetu, o ile to możliwe to z podziałem 

na sektory) 

3. Informacja na temat ściągalności podatków oraz opłaty miejscowej 

4. Sprawy bieżące 

 

Kwiecień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Informacja na temat prognozowanego rozwoju miasta pod kątem promocji 

oraz infrastruktury 

3. Analiza finansowania budynku Dziechcinka (całkowite koszty rozbite na 

poszczególne wykonane prace) 

4. Informacja na temat funkcjonowania schroniska młodzieżowego „Granit” 

5. Sprawy bieżące 

 

Maj 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Informacja na temat ilości domków letniskowych, ich rozmieszczenia, 

rozliczania oraz wpływów do budżetu Miasta 

3. Możliwość pozyskiwania dofinansowań w 2025 roku na planowane przez 

Miasto inwestycje – przygotowane projekty i pozwolenia pod kątem 

planowanych inwestycji z możliwością pozyskania dofinansowań ze źródeł 

zewnętrznych) 

4. Sprawy bieżące 

 

Czerwiec 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2024 rok 

3. Stanowisko w sprawie absolutorium dla  Burmistrza Miasta Wisła za 2024 

rok 

4. Sprawy bieżące 



 
 

Wrzesień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Możliwość utworzenia spółki z miastami ościennymi lub aglomeracją 

bielską w celu obniżenia kosztów opłaty za śmieci, pozyskiwanie 

możliwości utylizacji odpadów, informacja na temat ilości ton każdego 

rodzaju odpadów oddanych w 2024 roku oraz informacja na temat zaległości 

w opłatach 

3. Analiza możliwości zróżnicowania podatku od nieruchomości 

4. Wnioski do budżetu 

5. Sprawy bieżące. 

Październik 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Informacja na temat działalności spółki Baseny Wisła  (przychody, koszty, 

plany) 

3. Analiza likwidacji szkód oraz ich pokrycie z polis ubezpieczeniowych 

(wzrost stawek, sprawy sporne itp.) 

4. Sprawy bieżące. 

Listopad 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Opiniowanie projektu budżetu na 2026 rok 

3. Sprawy bieżące 

Grudzień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Podsumowanie pracy rocznej, analiza realizacji wniosków 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2026 rok 

4. Sprawy bieżące. 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji 

 

 

  Protokołowała                                                                                              Przewodnicząca Komisji 

  Katarzyna Czyż                                                                                                     Barbara Kędzior 


